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Sammanträdesdatum 2025-03-10

Protokoll Styrelsemöte i Samordningsförbundet i Blekinge

Styrelsemötet hölls Måndag 2025-03-10 kl. 09.00 - 12.00
på Rådhusgatan 10 i Karlshamn i Mörrumsalen.

Närvarande
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§1 Mötets öppnande

§2 Val av justerare

§3 Förslag till dagordning

§4 Föregående mötesprotokoll

§5 Inledning

§6 Aktuellt från Nationella Nätverket för Samordningsförbund, NNS

§7 Ekonomi och intern kontroll

§8 Årsredovisning 2024

Ordförande Ingrid Hermansson förklarade mötet öppnat.

Styrelsen valde Johanna Månsson till justerare.

Styrelsen godkände dagordningen.

Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.

Inga specifika punkter togs upp.

Kommande händelser:
 - NNS årsmöte: 1 april.
 - Nationella Rådets FINSAM-konferens: 2 april kl. 09-16, fysiskt på Oscarsteatern i Stockholm.

Fem personer från styrelsen kommer representera Blekinge på FINSAM-konferensen.

Styrelsen diskuterade NNS funktion som remissinstans rörande regeringens nya Aktivitetskrav
som är tänkt att införas 2026. NNS har ett tjänstepersonstöd som är aktiva i att svara på remisser
för medlemsförbundens räkning. Sölvesborg har uppfattat det som att man i Aktivitetskravet
bara kommer kunna hänvisa till kommunala aktiviteter, men anser att man även bör engagera
exempelvis näringslivet. Det är även intressant att undersöka möjligheterna att samordna
Aktivitetskravet med FINSAM-insatserna.

Inga specifika punkter togs upp.

Erik Olsson från AnderMatt Revision, som hanterar förbundets bokföring, föredrog
räkenskapsår 2024 i förbundets årsredovisning. Revisionsen leds av KPMG. Det är staten som
upphandlar den tjänsten för samordningsförbundens räkning.

Erik konstaterar att förbundet under 2024 haft ett positivt resultat om 1 839 tkr.
Differenserna mot budget utgörs huvudsakligen av:
1. 1 146 tkr i medel som ej avropats av medlemmarna i individinsater och konsultationsteam
2. 493 tkr i medel som ej använts i förbundets gemensamma kostnader för personal, utbildning
och resor.
3. 200 tkr i finansiella intäkter

Bland orsakerna till att kostnaderna blivit lägre än förväntat under 2024 återfinns att
- kansliet inte utökats med ytterligare personal som planerades
- en kartläggning av konsultationsteamen i Blekinge inte tilldelades medel
- utfallet i kostnader för de statliga och regionala parternas medverkan i konsultationsteamen
varit lägre än förväntat
- förbundet inte budgeterar för ränteintäkter

Förbundets egna kapital uppgick till 4,2 miljoner, vilket överstiger förbundets finansiella mål
rörande eget kapital.

Utfallet för förbundets individmål landade under förbundets satta mål. Styrelsen diskuterade
målgruppens förflyttning där allt fler befinner sig allt längre från arbetsmarknaden, utmaningen
att lösa komplexa samhällsproblem genom målstyrning samt samhällsaktörernas omorganisering
och förändrade uppdragsgivning och vilken effekt det får för målgruppen i autismspektrat.
Förbundets arbete med målutveckling behöver fortsätta utvecklas för att svara mot aktuella
utmaningar och förutsättningar i samverkan och för målgruppen. Förbundet är mycket
intresserat av återkoppling från målgruppen och tror det finns stora möjligheter till lärande med
större fokus på medarbetarnas direkta dialog med målgruppen som alternativ till enkätinsamling
i förbundets målgrupp.
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Styrelsen beslutade:
Beslut 2025-2 §8:1
Att till årsredovisningens avsnitt 1.3 "Händelser av väsentlig betydelse" lägga till Karlshamns
kommuns ändring av verksamheten som styrelsen godkände 2024-10-21.

Beslut 2025-2 §8:2
Att godkänna Samordningsförbundet i Blekinges årsredovisning för verksamhets- och
räkenskapsåret 2024.

Lokala samverkansgruppen i Karlskrona arbetar nu med att utforma individinsatser som möter
FINSAM-styrelsens riktlinje om en breddad målgrupp. Målet är att möjliggöra intag från hela
FINSAM:s målgrupp i Karlskrona. Karlskrona kommuns förändrade arbetssätt under 2024,
kombinerat med en stark vilja till samarbete i linje med förbundets riktlinje om breddad
målgrupp, har lett till att parterna nu går in i ett arbete för att skapa ett välförankrat förslag.

Karlskrona kommun leder processen, samlar parterna och ansvarar för ansökan. Förbundets
kansli ger processtöd vid de workshops som Karlskrona kommun organiserar.

Parterna (Jobbcenter, Region Blekinges mellanvård och psykiatri, Arbetsförmedlingen,
Försäkringskassan) träffades vid ett inledande möte den 25 februari där de bestämde sig för att
boka in två workshops i mars för att arbeta med att definiera målgrupp, roller och verksamhet.
Arbetsförmedlingen har redan i det inledande samtalet klargjort sin roll som informatör om
möjligheterna för individen inom Arbetsförmedlningen. Övrigas roller i upplägget behöver bli
tydliga. Arbetet fokuserar på att bygga en stabil och hållbar samverkan kring individinsatser för
Karlskronabor i behov av samordnad rehabilitering.

Styrelsen ser det som positivt att alla parter är med i arbetet och konstaterar att vi gärna varit i ett
läge där verksamhet skulle starta upp redan, men att det kan ta tid att utveckla samverkad
verksamhet.

Förbundet har under 2024 fått återflöden och ränteintäkter som ger ett kortsiktigt överskott av
medel. Styrelsen har därför beslutat att erbjuda möjligheten att söka medel för insatser inom
samordnad rehabilitering under 2025.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2025-2 §10:1
Att ge förbundschefen ett uppdrag att informera parterna om att styrelsen öppnar upp för
möjligheten att söka medel för insatser inom samordnad rehabilitering.

Innehåll, datum och upplägg för vårens Regionala Utvecklingsforum (RUF) kommer utformas i
dialog med förbundets Lokala Samverkansgrupper. Förbundschefen föredrog vad som kommit
fram hittills i dialogen om vad  länets lokala samverkansgrupper önskar att det Regionala
Utvecklingsforumet ska behandla.

Fem styrelsemedlemmar samt två från förbundets kansli planerar medverka vid den nationella
FINSAM-konferensen.

Inga övriga frågor.

§9 Breddning av målgruppen i Karlskrona kommun

§10 Medelsanvändning 2025

§11 Regionalt Utvecklingsforum våren 2025

§12 Nationella Rådets FINSAM-konferens 2 april 2025

§13 Övriga frågor
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